
Girne Amerikan Üniversitesi
(GAÜ) Mimarlık, Tasarım ve Güzel
Sanatlar Fakültesinde İki Sanda-
lye İki Konu başlıklı akademik
tartışma dizisinin ilki GAÜ
Mimarlık Bölümü Akademisyen-
leri, Doç. Dr. Hossein Sadri ve
Kenan Güvenç katılımıyla "İki
Sandalye, İki Etik" başlığında
gerçekleşti.

Haberi
6.sayfada

Girne Amerikan Üniversitesi
(GAÜ) Okulla Gurubu bünyesinde
eğitim veren The American Nusery
School, erken yaşta verdiği dil
eğitimleri ile fark yaratıyor.

Haberi 17.sayfada
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Girne Amerikan
Üniveristesi ve

Türkiye Asya Stratejik
Araştırmalar Merkezi

arasında, karşılıklı
çalışmalar ve strate-
jik gelişim konuları
çerçevesinde pro-
tokol anlaşması

imzalandı.
Haberi 2.sayfada

Çetiner, “Türkiye’de birlikte 

Girne Amerikan Üniversitesi
(GAÜ) Hukuk Fakültesi
Akademisyeni Prof. Dr. Selma
Çetiner, katıldığı TV programında,
Türkiye’de ki velayet davalarını ve

aile hukukunu değerlendirdi.
Haberi 3.sayfada

Girne Amerikan Üniversitesi Okullar
grubuna bağlı Lefkoşa – Güzelyurt anayolu üz-
erinde bulunan The American Future Elemen-
tary School geçtiğimiz günlerde 1.sınıf
öğrencileri için özel bir Okuma Bayramı düzen-
ledi. Haberi16.sayfada

velayet, söz konusu değil”

konulu panel düzenlendi
GAÜ “Mimarlık'ta Etik” 

protokol anlaşması imzalandı
GAÜ ve TASAM arasında

Saymaz: “İngilizce
eğitimde fark
yaratıyoruz”

GAÜ Akademisyeni
Sever, ulusal beste
yarışmasında
ikinci oldu

Haberi
11.sayfada

Girne Amerikan
Üniversitesi, Deniz-
cilik ve Ulaştırma
Yüksekokulu
bünyesindeki Deniz-
cilik ve Lojistik kulü-
plerinin ortaklaşa
düzenlediği, güz
dönemi kariyer gün-
leri gerçekleştirildi.
Haberi 4.sayfada

GAÜ denizcilik öğrencileri, 
kariyerlerini şekillendiriyor

The American Future
Elementary School’da
okuma sevinci



GAÜ Millenium Binası, Başkanlık Ofisi Senato
Toplantı Salonunda gerçekleşen protokol anlaşması
töreni, GAÜ Kurucu Rektörü Serhat Akpınar
başkanlığında, Başkan Vekili Cemile Esenyel, GAÜ
Rektörü Prof. Dr. Kutsal Öztürk, Rektör Yardımcısı
Doç. Dr. Sualp Davut, Yönetim Kurulu Üyesi Aral
Doğu, TASAM Başkanı Süleyman Şensoy, Başkan
Yardımcıları; Emekli Büyükelçi Aydın Nurhan,
Emekli Büyükelçi Murat Bilhan, Emekli Tuğgeneral
Fahri Erenel, TASAM ESTEN Direktörü Dr. Sevinç
Tunalı ile Prof. Dr. Uğur Özgöker’in  katılımı ile
gerçekleşti.

Protokol anlaşması öncesinde açıklamada bu-
lunan GAÜ Kurucu Rektörü Serhat Akpınar,
GAÜ’nün küresel gelişim yolculuğunda önemli
düşünce kuruluşlarından olan TASAM ile bir
anlaşma sürecine giriyor olunmasının, 2018’i böyle
bir kapsamlı anlaşma çerçevesinde kucaklayabiliyor
olunmasının , kendileri için oldukça önemli ve
gurur verici olduğunu belirtti. Akpınar
açıklamasının devamında ise şunları ifade etti;

“GAÜ adına TASAM ve  üyelerine sonsuz
teşekkür ediyorum. Atacak daha çok önemli
adımlarımız var ve bu bir başlangıç. Sayın
Başkanımızında aktarmış olduğu gibi; bu
kapsamın daha geniş boyutta ele
alınacağını ve ülkemize; KKTC’ye ve en
önemlisi  Anavatanın böylesi önemli
bir deneyimsel  birikiminin ve o
sürecin Adamıza da yansıyacak bir
adım atıyor olmanın, verebileceği çok
kapsamlı bir şekillenme ve adımlar
topluluğu olacaktır” dedi.

TASAM Başkanı Süleyman Şensoy
ise açıklamasında, 7 ülkede etkinliği olan
uluslararası bir dünya üniversitesi olan
Girne Amerikan Üniversitesi’nin misafiri ol-
maktan duyduğu mutluluğu ileterek, bu
başlangıcın güçlü bir adım olmasını ve protokolün

içeriğinin dolması için; somut güçlü
çalışmalar yapılması konusunda

kararlı olduklarını bildirdi. Şensoy
açıklamasının devamında ise;

“Bu ziyaretimizde KKTC
Cumhurbaşkanı Sayın
Mustafa Akıncı, Türkiye
Lefkoşa Büyükelçisi Derya
Kanbay ve Barış Kuvvetleri
Komutanı Tümgeneral
Yılmaz Yıldırım’a ziyarette
bulunduk. Burada hem

Türkiye - KKTC ilişkilerine ikili
olarak ve ulusal ölçeklerde

katkı sunmak, hem bölgesel
konularda daha güçlü bir vizyon

geliştirmek, hemde Kıbrıs’ın ulus de-
vlet yapısının her anlamda güçlenme-

sine ikili ve çok taraflı katkı sunmak için
bulunmaktayız. Bu anlamda uzmanlık birikimi,

deneyimimiz  ve Türkiye’nin sahip olduğu ulusal ve
uluslararası insan kaynağı envanterini, Girne
Amerikan Üniversitesi ile bu iş birliği çerçevesinde
birleştirerek; stratejik katıkıda bulunmayı istiyoruz.
Bu anlamda protokölün imzalanmasının bir
başlangıç olmasını diliyorum” dedi.

GAÜ Rektörü Prof. Dr. Kutsal Öztürk ise
açıklamasında, TASAM’ın Türkiye çapında tek
düşünce kuruluşu olarak düşünülebileceğini be-
lirterek, TASAM heyetini ağırlamaktan büyük onur
duyduğunu ifade etti. Öztürk, TASAM ile GAÜ
arasında bir eğitim protokol anlaşmasına girdik-
lerini ve bu ilişkiden dolayı da büyük memnuniyet
duyduklarını söyledi. Bu ilişkinin artarak devam
edeceğine olan inancını vurgulayan Öztürk,
anlaşmanın herkese hayırlı uğurlu olmasını diledi.

Açıklamaların ardından, GAÜ Rektörü Prof. Dr.
Kutsal Öztürk ile TASAM Başkanı Süleyman Şensoy
tarafından, protokol anlaşmasına imzalar
atıldı.Tasam Başkanı Süleyman Şensoy , GAÜ Ku-
rucu Rektörü Serhat Akpınar ve GAÜ Rektörü
Prof.Dr.Kutsal Öztürk’e hediyelerini takdim
etti.Girne Amerikan Üniversitesi adına da GAÜ Ku-
rucu Rektörü Serhat Akpınar, TASAM Başkanı’na
hediyelerini takdim ederken, katılımları adına da
teşekkür etti. 
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protokol anlaşması imzalandı
GAÜ ve TASAM arasında

Girne Ameirkan Üniveristesi (GAÜ) ve Türkiye Asya Stratejik Araştırmalar Merkezi (TASAM) arasın-
da, karşılıklı çalışmalar ve stratejik gelişim konuları çerçevesinde protokol anlaşması imzalandı.



Çetiner, velayet’in kavram olarak bakıldığında,
en çok değişen kavramlardan bir tanesi olduğunu
belirterek, tarihe bakıldığında, velayet ailenin en
büyüğüne; büyük anne, büyük dedeye tanınan bir
hak olduğunu söyledi. Çetiner, daha eskilere
bakıldığı zaman, roma hukukunda ve daha sonraki
hukuklarda velayetin çok kapsamlı bir konu
olduğunu, bazı durumlarda velayet sahibinin
çocuğun kolunu bacağını alma hakkının bile var
olduğunu belirtti. Çetiner açıklamasının devamında
ise şunları söyledi;

“Aile yapısının değişmesiyle birlikte velayeti;
babaya tanınan bir hak oluyor, baba ölmüşse veya
velayetini kullanamayacak haldeyse anneye ver-
iliyor. Halbuki günümüze velayet artık anne babaya
birlikte tanınan bir hak. Medeni hukukta bile 2002
yılından önce anne baba velayet konusunda
anlaşamazlarsa, babanın oyu geçerlidir diyor. Erkek
egemen bir yapı vardı ama 2002 yılında yapılan
değişiklikten sonra, anne baba beraber kullanır
oldu. Velayet bir hak mı ödev mi de tartışılıyor.
Hem niteliği; hem suresi açısından bu tartışmalar
oluyor. Yargıtay’ın velayet konusunda söylediği ise;
“Hak ve yükümlülüklerin toplamıdır” deniliyor”.

“Velayet konusuna Türkiye'de aile
mahkemeleri bakıyor. Aile mahkemesi Hakimi’nin
aile ile ilgili bir konuda yüksek lisans yapmış olması
ve evli ve çocuklu olması tercih sebebi oluyor. Ve-
layet konusunda yaşanan problemler, genelde
erkeklerin şikayetleri oluyor. Daha önce görev
yaptığım yerlerde mağdur babalar derneği diye bir
dernek kurulmuş. Belki şimdi yargıtayın bu görüşü
değişiyor ama, şefkat yılları dediğimiz çocuğun çok
küçük olduğu yıllarda velayet anneye veriliyor
genelde. Bizim ülkemizde birlikte velayet söz
konusu değil. Bu da genelde küçük yaşlarda çocuk-
lar için anne oluyor. Babanın görme hakkı oluyor.
Kötü bir boşanma yaşanmamışsa genelde bir prob-
lem çıkmıyor. Bazen intikam aracı olarak
kullanılabiliyor çocuklar. O zaman da çocuğu
mahkeme Cumartesi günü 1-5 arası görüşme

verdiyse görüşmeye izin ver-
ilmiyor. İcra mahkemesine
diyor ki babalar biz para ödüy-
oruz, zaten bizim gelirimiz
belli. Bu parayı çocuğa harcay-
acakken boşuna icra
mahkemesine veriyoruz. İcra
kanalıyla çocuğu görmek
çocuk için de psikoloji bozan bir
durum. Çocuk okul öncesiyse,
anne babanın sağlık durumu,
daha önce nerede yaşadığı vb gibi
durumlar etkili oluyor.

Türkiye'de boşanma davaları pat-
lama yaşamış durumda. Maalesef tek
ebeveynle büyümek zorunda kalan çocukların
sayısı gün geçtikçe artıyor. Yasada şu anda neler bu
konuda düzenlenebilir diyorsanız; aklımda olan bir-
likte velayet konusu. Bunun dışında çok problem
çıktığını düşünmüyorum bu konuda. Belki aile
mahkemelerinin yapısı değiştirilebilir. Bizde çocuk
haklarına dair bir sözleşme var. Uluslararası bir
sözleşmeyi kanunla kabul ettiğinizde, iç hukuk ha-
line geliyor. Bu iç hukuk haline gelen sözleşmeyle

mevzuatınızda bir çatışma meydana geldiğinde,
uluslararası hukuk uygulanır. Mahkemeler bunlara
çok uymuyordu. Çocukla ilgili her davada, tarafların
ne istediği değil; çocuk için yararlı olan neyse odur.
Çocuğun üstün yararı dediğimiz bir kavram var o
sözleşmede. Onun dikkate alınması gerekir diyor. O
nedenle de muhakkak taraflar anlaşsa bile, velayet
konusu bir kamu davası gibi düşünülüp, çocuğun
dinlenilmesi ve hangi ebeveynde kalmasına; belki
de iki tarafta da kalmamasına karar verilebiliyor.
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) Hukuk Fakültesi
Akademisyeni Prof. Dr. Selma Çetiner, katıldığı TV programında,
Türkiye’de ki velayet davalarını ve aile hukukunu değerlendirdi.

Çetiner, “Türkiye’de birlikte 
velayet, söz konusu değil”



19 Aralık 2017 Salı günü başlayan kariyer gün-
leri kapsamında ilk gün, Akgünler Denizcilik Yöne-
tim Kurulu Üyesi Kpt. Mustafa Ergüven ve Yasa
Denizcilik adına İnsan Kaynakları Müdürü Kpt.
Muammer Bıçakçı, İnsan Kaynakları Müdür
Yardımcısı A. Göktan Gökalp konuşma
gerçekleştirdi. İkinci günde ise TÜRKON Line Per-
sonel Müdürü Murat Şahin, Oras Denizcilik Per-
sonel Müdürü Timur Kızılbudak, Kıran Denizcilik
İnsan Kaynakları Müdür Kpt. Aşkı Çelik,Ekol Lojistik
İnsan Kaynakları Direktörü Berrin Tavman katılım
gösterdi

Kariyer Günlerinin açılış konuşmasını GAÜ Rek-
törü Prof. Dr. Kutsal Öztürk gerçekleştirdi.

Öztürk, “Denizcilik Meslek Yüksekokulumuzun
‘Kariyer Günleri’ öğrencilerimizin mesleki
gelişiminde çok önemli bir yere sahiptir. Burada siz-
leri görünce gerçekten bir aile olduğumuzu daha
da iyi hissettim” dedi.

Denizcilik ve Ulaştırma Yüksekokulu Müdürü
Prof. Dr. H. Funda Yercan, “Denizcilik  ve lojistik
kulübünün öğrencileri olarak çok güzel bir faaliyete
imzaattınız bugün. Firma sahiplerini burada
ağırlamaktan çok mutluluk duyuyoruz” dedi.

Akgünler Denizcilik Yönetim Kurulu Üyesi Kpt.
Mustafa Ergüven, “Kısa süren  denizcilik ve gemi
hayatımda çoğu denizci gibi kara da iş bulma
imkanını yakaladım. Akgünler Denizcilikte 2009
dan beri yer alıyorum. Şirketimiz Girne-Taşucu
hattında 2000 senesinde sefere başlamıştır. Ak-
abinde sefer sahalarını genişleterek girne-alanya,
girne-mersin gibi seferlerini eklemiştir” dedi.

Yasa Denizcilik adına İnsan Kaynakları Müdürü
Kpt. Muammer Bıçakçı, “Türkiye’de denizcilik in-
sane istihdamı açısından her geçen gün daha iyiye
gidiyor. Okulunuzda simülatörler, cihazlar, kur-
tarma yeri mevcut ve bu sizlerin gelişimi için çok
önemli. Bunları iyi öğernin ve gemilere tam
donanımlı gidin” dedi. 

İnsan Kaynakları Müdür Yardımcısı A. Göktan
Gökalp, “Iyi bir denizci olmak için çok çalışmanız
gerekmekte. İyi olacaksınız, rakiplerinizden öne
geçmeye çalışacaksınız. O yüzden disiplinli olun,
yabancı dilinizi geliştirin” dedi.

TÜRKON Line Personel Müdürü Murat Şahin,
“1954 yılında Kaşif Denizcilik kuruldu. 1997 yılında
Türkon konteynır taşımacılık ve denizcilik aş ku-
ruldu. 1998 yılında Türkon- amerika arasında direct
hat olarak çalışmaya başladı. 2001 yılında Sedef
Gemi inşaatı gruba dahil oluyor. 2003’de grup
holdingleşiyor ”dedi.

Oras Denizcilik Personel Müdürü Timur
Kızılbudak, “Oras denizcilik sektörünün çeşitli
alanlarında faaliyet gösteren ve yaklaşık 30 senelik
tecrübesi olan bir denizcilik firmasıdır. Gemilerim-
izde okul ayrımı yada cinsiyet ayrımı
yapılmamaktadır. Herkes başvurabilir ve kabul
görebilir. Bizim için en önemli şey kendini
geliştirebilen, yeniliklere açık, hevesli arkadaşlarla
çalışmaktır. Stajyer seçimlerimizi de bu kriterleri
göz önünde bulundurarak yapıyoruz” dedi.

Kıran Denizcilik İnsan Kaynakları Müdür Kpt.
Aşkı Çelik,“uzun stajlarına çıkacak oturuma katılan
öğrencilerden de aynı mesleki performans ve deniz
örf adetlerine tamimiyle bağlı denizciler olmaları
hususunda telkinlerde bulundu” dedi.

Ekol Lojistik’in İnsan Kaynakları Direktörü

Berrin Tavman, “öğrencilerle yaptığı söyleşide
bireysel farkındalıklar üzerinden yola çıkarak kişilik
envanterlerini anlattı. Her bireyin farklı bir karak-
tere, bu karakterden yola çıkarak farklı yönelimlere
sahip olduğunu vurgulayan Tavman, Her şeyden
önce kendinizi, karakterinizi tanıyın” dedi.

Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ), Denizcilik ve Ulaştırma
Yüksekokulu bünyesindeki Denizcilik ve Lojistik kulüplerinin

ortaklaşa düzenlediği, güz dönemi kariyer günleri gerçekleştirildi.
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19 Aralık 2017 Salı günü başlayan kariyer gün-
leri kapsamında ilk gün, Akgünler Denizcilik Yönetim
Kurulu Üyesi Kpt. Mustafa Ergüven ve Yasa Denizci-
lik adına İnsan Kaynakları Müdürü Kpt. Muammer
Bıçakçı, İnsan Kaynakları Müdür Yardımcısı A. Gök-
tan Gökalp konuşma gerçekleştirdi. İkinci günde ise
TÜRKON Line Personel Müdürü Murat Şahin, Oras
Denizcilik Personel Müdürü Timur Kızılbudak, Kıran
Denizcilik İnsan Kaynakları Müdür Kpt. Aşkı
Çelik,Ekol Lojistik İnsan Kaynakları Direktörü Berrin
Tavman katılım gösterdi

Kariyer Günlerinin açılış konuşmasını GAÜ Rek-
törü Prof. Dr. Kutsal Öztürk gerçekleştirdi.

Öztürk, “Denizcilik Meslek Yüksekokulumuzun
‘Kariyer Günleri’ öğrencilerimizin mesleki
gelişiminde çok önemli bir yere sahiptir. Burada siz-
leri görünce gerçekten bir aile olduğumuzu daha da
iyi hissettim” dedi.

Denizcilik ve Ulaştırma Yüksekokulu Müdürü
Prof. Dr. H. Funda Yercan, “Denizcilik  ve lojistik
kulübünün öğrencileri olarak çok güzel bir faaliyete
imzaattınız bugün. Firma sahiplerini burada
ağırlamaktan çok mutluluk duyuyoruz” dedi.

Akgünler Denizcilik Yönetim Kurulu Üyesi Kpt.

Mustafa Ergüven, “Kısa süren  denizcilik ve gemi
hayatımda çoğu denizci gibi kara da iş bulma
imkanını yakaladım. Akgünler Denizcilikte 2009 dan
beri yer alıyorum. Şirketimiz Girne-Taşucu hattında
2000 senesinde sefere başlamıştır. Akabinde sefer
sahalarını genişleterek girne-alanya, girne-mersin
gibi seferlerini eklemiştir” dedi.

Yasa Denizcilik adına İnsan Kaynakları Müdürü
Kpt. Muammer Bıçakçı, “Türkiye’de denizcilik in-
sane istihdamı açısından her geçen gün daha iyiye
gidiyor. Okulunuzda simülatörler, cihazlar, kurtarma
yeri mevcut ve bu sizlerin gelişimi için çok önemli.
Bunları iyi öğernin ve gemilere tam donanımlı
gidin” dedi. 

İnsan Kaynakları Müdür Yardımcısı A. Göktan
Gökalp, “Iyi bir denizci olmak için çok çalışmanız
gerekmekte. İyi olacaksınız, rakiplerinizden öne
geçmeye çalışacaksınız. O yüzden disiplinli olun,
yabancı dilinizi geliştirin” dedi.

TÜRKON Line Personel Müdürü Murat Şahin,
“1954 yılında Kaşif Denizcilik kuruldu. 1997 yılında
Türkon konteynır taşımacılık ve denizcilik aş ku-
ruldu. 1998 yılında Türkon- amerika arasında direct
hat olarak çalışmaya başladı. 2001 yılında Sedef

Gemi inşaatı gruba dahil oluyor. 2003’de grup
holdingleşiyor ”dedi.

Oras Denizcilik Personel Müdürü Timur
Kızılbudak, “Oras denizcilik sektörünün çeşitli
alanlarında faaliyet gösteren ve yaklaşık 30 senelik
tecrübesi olan bir denizcilik firmasıdır. Gemilerim-
izde okul ayrımı yada cinsiyet ayrımı
yapılmamaktadır. Herkes başvurabilir ve kabul göre-
bilir. Bizim için en önemli şey kendini geliştirebilen,
yeniliklere açık, hevesli arkadaşlarla çalışmaktır. Sta-
jyer seçimlerimizi de bu kriterleri göz önünde bu-
lundurarak yapıyoruz” dedi.

Kıran Denizcilik İnsan Kaynakları Müdür Kpt.
Aşkı Çelik,“uzun stajlarına çıkacak oturuma katılan
öğrencilerden de aynı mesleki performans ve deniz
örf adetlerine tamimiyle bağlı denizciler olmaları
hususunda telkinlerde bulundu” dedi.

Ekol Lojistik’in İnsan Kaynakları Direktörü
Berrin Tavman, “öğrencilerle yaptığı söyleşide birey-
sel farkındalıklar üzerinden yola çıkarak kişilik en-
vanterlerini anlattı. Her bireyin farklı bir karaktere,
bu karakterden yola çıkarak farklı yönelimlere sahip
olduğunu vurgulayan Tavman, Her şeyden önce
kendinizi, karakterinizi tanıyın” dedi.

Girne Amerikan Üniversitesi
(GAÜ), Kariyer Merkezi

Koordinatörlüğü’nün sektörel
eğitim gezileri kapsamında,

İletişim Fakültesi öğrencileri sek-
törü yakından tanımak için

Bayrak Radyo Televizyon Kuru-
mu’na ziyarette bulundu.
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) Mimarlık,
Tasarım ve Güzel Sanatlar Fakültesinde İki Sandalye
İki Konu başlıklı akademik tartışma dizisinin ilki GAÜ
Mimarlık Bölümü Akademisyenleri, Doç. Dr. Hos-
sein Sadri ve Kenan Güvenç katılımıyla "İki Sanda-
lye, İki Etik" başlığında gerçekleşti.

GAÜ Mimarlık, Tasarım ve Güzel Sanatlar
Fakültesi'nde gerçekleşen panelde, iki farklı bakış
açısından mimarlık ve etik üzerine, insan ve tabiat
arasındaki ilişki temel alınarak tartışıldı. Panelde
mesleki etik dersinin de yürütücüleri olan iki
öğretim üyesi genel olarak etiğin ve özel olarak
mimarlıkta etiğin tanımını ahlak ile olan farklılıkları
da dikkate alınarak değerlendirildi.

İki öğretim üyesi mimarlığın etiğinin değil;
ahlakının olabileceğine vurgu yaparak, mimarlık
mesleğinin insanların habitatlarını ve doğayı
tahakküm altına alma çabalarının sorunsalını ele
aldılar. Mimarlığın toplumsal rolü nedeniyle bir
ahlak alanı oluşturduğunu anlatan panelistler, etiğin
insanları özgürleştirme gücüne dikkat çekerek insan
ve yaşam arasındaki bağın toplum araçlarından
özürleştirilerek yeniden kurgulanması gerektiğine
vurgu yaptılar.  

Öğrenci ve öğretim kadrosunun yoğun
katılımıyla gerçekleşen paneled sunumların
ardından, katılımcıların katkıları ve sorularıyla
devam edildi. 

konulu panel düzenlendi
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GAÜ “Mimarlık'ta Etik” 



GAÜ Millenium Senato Kongre Salonunda
gerçekleşen geceye, Girne Kaymakamı Mustafa
Erişmen, Girne Belediye Başkanı Nidai Güngördü,
Yöneticiler Kurulu Üyesi ve GAU Okullar Grubu
Başkanı Yard. Doç. Dr. Ferdiye Ersoy, GAÜ Sağlık,
Kültür ve Spor Daire Başkanı Türkay Akpınar , GAU
Okullar Grubu Kordinatörü Berna Yılmazoğlu Özdoğa
ve GAU Okullar Grubu İdari Kordinatörü Celal Sakka
ile öğretmenler, veliler ve öğrenciler katıldı.

Saygı Duruşu ve İstikal Marşının okunmasıyla
başlayan anma gecesinde, Kıbrıs TMT Derneği Girne
Merkez Şube Başkanı Erbil Aydınova kısa bir
konuşma gerçekleştirdi. Aydınova konuşmasında,
Kıbrıs Türk Halkının bu günlere, vatan için canını
feda eden şehitler sayesinde geldiğini kaydetti.
Aydınova ayrıca, Kıbrıs Türk Halkının karanlık günlere
dönmemesi için, yeni nesillerin tarihlerini çok iyi
bilmesi gerektiğini de anlattı.

Slayt gösterisinin ardından, Amerikan Koleji
öğrencilerinden Dora Naz Erdoğan konuşma
gerçekleştirdi. Erdoğan, Kıbrıs Türk Halkının milli
değerlerine, eşitlik, egemenlik gibi haklarına sahip
çıkmak ve kendi geleceğini kendisinin tayin etmesi
için 11 yıl süreyle verdiği mücadele ve bu mü-
cadelede şehit olanların minnetle anıldığı hafta

olduğunu kaydetti.
Anma gecesi şarkılar ve şiirlerin okunması ile

devam ederken, okul korosu tarafından oluşan
“Şehitler Oratoryosu” ve mücahitler marşıyla sona
erdi.

Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) Okullar Grubu bünyesinde
eğitim veren Amerikan Koleji, 21 Aralık Milli Mücadele ve

Şehitleri Anma haftası dolayısıyla şehitleri anma gecesi düzenledi.

GAÜ’de, Şehitleri Anma Haftası 
dolayısıyla tören düzenlendi
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Kampüsten kareler
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ)
Sponsorluğunda yarışan GAÜ Akademisyeni Birkan
Karaderi, KITMOK Tirmen Enduro Yarışın’da MX2
kategorisinde zirvede yer aldı. Kıbrıs Türk Motosiklet
Kurumu’nun (KITMOK) organize ettiği 2017 Enduro
Şampiyonası, Geçtiğimiz haftasonu yapılan iki gün-
lük yarış ile tamamlandı.

Sezonun altıncı ve son yarışı, Yılmaz Oto ve
GAÜ’nün katkıları ile yapılırken, yarışın ilk günü Tir-
men bölgesinde, ikinci günü ise Edremit bölgesinde
yapıldı. 2 ana kategori ve 6 sınıfta 36 sporcunun
start aldığı yarışta toplamda üç özel etap geçildi.
Yılmaz Oto, GAÜ ve KAÜ sponsorluğunda, ayrıca
Başbakanlık Uyuşturucu ile Mücadele Komisyonu ve
Güven Sigorta’nın katkıları ile gerçekleştirilen yarış
seyirciler ve bölge halkı tarafından büyük ilgi ve
beğeni ile takip edildi. İki günlük yarış olması sebe-
biyle 2 katsayı üzerinden yapılan yarış ile 2017 En-
duro Şampiyonası tamamlandı. MX2 sınıfında ise
Birkan Karaderi zirvede yer aldı.

Konuyla ilgili açıklamada bulunan Karaderi,
Endro yarışlarının KKTC’de günden güne daha büyük

boyut kazanmaya başladığını belirterek, gerek
katılımcı sayısı; gerekse koşulan etapların zorluk
derecesinin artmaya başladığını belirtti. Bu büyük
organizasyonun bünyesinde olmaktan ve GAÜ’yü
temsil etmekten büyük gurur duyduğunu ifade eden
Karaderi, motosiklet kullanmanın kendisi için bir
yaşam tarzı ve tutku olduğunu söyledi.

Karaderi, “Çok küçük yaşta motor ile tanıştım.
Dedemlerden gelen bir motor tutkusu var. Dedeler-
imi örnek alarak başladım. Evimiz önceden ana
yolun yanındaydı motorlar geleceği zaman egsoz

sesini duyduğum zaman o kadar bir tutkum vardı ki,
yollun yanına gidip motorları beklerdim. Sonra bisik-
let tutkusunna döndü yaşımdan dolayı. 12-13
yaşlarında motosikleti dengede tutarak başladım.
Zaman ilerledikçe gelişti ve sonra kendimi
geliştirdim. Motorsiklet kullandığımdan dolayı çok
mutluyum. Bana heyecan veren bir tutku.KKTC’de
motorsiklet tutkusu Avrupaya göre daha az
gelişmekte. Hedeflerim var, Paris Dakar
yarışmasında yarışmak istiyorum. Çalışmalara
devam ediyorum.” dedi.
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAU) Okullar
Grubuna Bağlı Lefkoşa-Güzelyurt anayolu üzerinde
bulunan The American Future Elementary School ik-
inci sınıf öğrencileri ve öğretmenleri KKTC
Cumhurbaşkanlığına giderek Cumhurbaşkanı
Mustafa Akıncı ‘yı ziyaret etti.

2.sınıf öğrencileri Hayat Bilgisi dersiyle bağlantılı
olarak düzenledikleri gezide, anlamlı ve güzel bir gün
geçirdiler. Öğrenciler Cumhurbaşkanı ile sohbet
edip, soru sorma imkanı buldular. Ayrıca
Cumhurbaşkanlığı Binasını gezerek , binanın tari-
hçesi hakkında da bilgi sahibi oldular.

Öğrenciler evde hazırladıkları resimleri ve
mektupları Cumhurbaşkanına çalışma odasında,
hediye ederken sorulan sorular üzerine
Cumhurbaşkanı çocuklara küçüklüğünden ve
öğrenciliğinden bahsetti. Samimi bir ortamda
gerçekleşen sohbette ‘’Küçükken Cumhurbaşkanı
olamayı hiç düşünmediğini’’ söyleyen
Cumhurbaşkanı Akıncı , çocuklara onların ne olmak
istediklerini de sordu.

The American Future Elementary 
School’dan Cumhurbaşkanı 
Mustafa Akıncı’ya ziyaret

25 Aralık 2017 Pazartesi Haber 10Girne Amerikan Üniversitesi



Girne Ameirkan Üniversitesi (GAÜ), Müzik
Öğretmenliği bölümü akademisyenlerinden Yrd.
Doç. Dr. Deniz Sever, İstanbul Üniversitesi Devlet
Konservatuvarı tarafından düzenlenen “Ulusal
Beste Yarışmasında” ikinci oldu.

GAÜ Rektörü Prof. Dr. Kutsal Öztürk tarafından
makamında ağırlanan, GAÜ Müzik Öğretmenliği
Akademisyeni Yrd. Doç. Dr. Deniz Sever’e plaketi,
Öztük tarafından takdim edildi.

Katılmış olduğu yarışma ile ilgili açıklamda bu-
lunan Sever, İstanbul Üniversitesi tarafından
düzenlenen yarışmanın, özel bir anlamı olduğumu
belirterek, 1917 yılında kurulmuş olan Darü’l
Elhan’ın kuruluşunun 100. yıldönümü anısına
düzenlendiğini, Darü’l Elhan İstanbul Üniversitesi
Devlet Konservatuvarı’nın 100 yıl önce ilk
tohumlarının atıldığı bir kurum olduğunu bildirdi.
Sever açıklamasının devamında ise şunları söyledi;

“Bu kurumun 100. yıldönümünü taçlandırmak
ve 100 yıllık bir sanat kurumu olan İstanbul Üniver-
sitesi Devlet Konservatuvarı’nın Türk Müziğinin
evrenselleşmesine katkılarını bu yarışma ile sergile-
mek başlıca gayesiydi. Yarışmaya katıldığım
“Orkestra Süiti” adlı eser senfonik biçimde
yazılmıştır ve 14 dakika sürmektedir. Geleneksel ve
modern müzik ögelerini (ezgi, ritim, ölçü) yansıtıcı
nitelikte tamamı ile özgün bir müzik yazısıdır. Es-
erin jüri tarafından değerlendirilmesinde ise
başlıca kriterler; tema kullanımları, yapısal
özellikler, orkestrasyon, homofonik-polifonik yazı
özellikleri ve çalgısal düşünceye uygun olmasıydı.
Bu bağlamda; Rusya Saint-Petersburg Rimsky Kor-
sakov Konservatuvarı’ndan elde ettiğim teknik bil-
gileri geleneksel müziğimizle bir araya getirerek;
186 eser arasından ikinciliği elde ettim. Seçici Kurul

Üyeleri arasında, Prof. Yalçın Tura, Prof. Dr. Ertuğrul
Sevsay, Prof. Dr. Hasan Uçarsu, Prof. Dr. Özkan
Manav ve Mete Sakpınar yer almaktaydı.

Zamanında öğretmenlerim de olan bu değerli
müzisyenlerden ikincilik ödülünü almak çok gurur
vericiydi” dedi.
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) Denizcilik
Yüksek Okulu bünyesinde eğitim gören öğrenciler,
aldıkları eğitimin bir parçası olan, gemi uygulama
“Denizcilik” dersleri kapsamında, gemi ortamında
pratik yaptı.

Konuyla ilgili açıklamada bulunan GAÜ Deniz-
cilik Yüksek Okulu Öğretim Görevlisi Uzak Yol
Kaptanı Orhan Babaoğlu, Girne Limanında bulunan
“Lady Su”  adlı Ro-Ro gemisinde uygulamalı eğitim
yaptıklarını belirterek, derslerinin oldukca verimli
geçtiğini, bundan sonra da bu tip etkinlikleri daha
sık gerçekleştireceklerini söyledi. Babaoğlu
açıklamasının devamında ise;

"GAÜ Denizcilik Yüksekokulu bünyesinde bulu-
nan öğrenciler ile, "Denizcilik" dersi kapsamında
öğretim ben ve Kaptan Ögün Yürütken gözetiminde
Girne limanında bulunan "Lady Su" gemisinde
uygulamalı eğitim yaptık.  Bu hafta iki ayrı grupla
yaklaşık 50 denizcilik birinci sınıf öğrencisi, daha
önce derslerde teorik olarak tanıtılan gemi
aksamını yakından gördüler ve nasıl çalıştıkları
hakkında bilgi sahibi oldular. Hepsi de denize gönül
vermiş öğrencilerimizin pek çoğu için bir gemi ile
ilk kez tanışma olan bu etkinliğin, son derece
yararlı olduğunu söyleyebilirim. Bu tür uygulamalı
eğitimleri daha sık yapmayı düşünüyoruz ve Lady
Su gemisini öğrencilere açarak etkinliği mümkün
kılan Akgünler Denizcilik Genel Müdür Yardımcısı
Kaptan Mustafa Ergüven'e teşekkürlerimi sunuyo-
rum." dedi. 
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) İşletme ve
Ekonomi Fakültesi Dekanı Doç. Dr. Murat Akkaya,
dünya piyasalarını kasıp kavuran ve herkesin gün-
deminde ki “Bitcoin” kripto para ile ilgili, önemli
açıklamlarda bulundu.

Doç. Dr. Akkaya yaptığı açıklamada, Bitcoin’in
bir kripto para olduğunu, ancak hiç bir kurum yada
bankanın üretmediği bir para birimi olduğunu
söyledi. Akkaya, Bitcoin’in temelinde aşırı dere-
cede güvenlikli “Blockchain” diye adlandırılan bir
system olduğunu bildirerek açıklamasına şöyle
devam etti;

Akkaya. “Bitcoin’in Kağıt Para Gibi
Kullanılabilmesi İçin, Çok Uzun Bir Zamana
İhtiyacımız Var”

“Blockchain”in, bünyesine bağlı kullanıcı
grupları kendi aralarında, matematiksel işlemlerin
sonucu gibi çözümler üreterek oluşturmuş
oldukları işlemsel gücü minik minik dijital kripto
paralara çeviriyorlar ve bunu sistem içerisine yük-
lüyorlar. Binlerce dolara satılan paraların oluşum
hikayesi bu şekilde. Yani matematiksel işlemlerden
doğan bu işlem kapasitesini paraya çevirip depo-
larda saklıyorlar. Bitcoin’in kağıt para gibi
kullanılabilmesi için çok uzun bir zamana
ihtiyacımız var. Ülkemiz teknolojik olarak çok geri
bir ülke sayılmayız aslında. Ancak nüfusun belli bir
çoğunluğu hala daha ATM ve elektronik online
işlemlerle ilgili bile sorunlar yaşamakta. Bu gibi du-
rumlar bir teknolojiye geçmeden önce bizi biraz
yavaşlatmakta. Dünyanın bir çok ülkesinde halen
daha internet bağlantıları bile belli bir güçte değil.
Bir çok bölgenin internet bağlantısı yok. Bu gibi bir
ortamda farklı özellikleri olan bir dünyada global ve
ortak bir para biriminin kullanılması oldukça zor
olacaktır. Kaldı ki bütün nüfus eğitimli olsun,
teknolojiye direkt olarak bağlı olsun ve teknolojik
işlemlere yatkın olsun. Bunu sağlamak için de
ülkenin teknolojik altyapısının fiberoptik
bağlantılarımızın ve bu bağlantıların genişlik kapa-
sitesinin çok yüksek olması lazım ki yaptığınız işlem
herhangi bir noktada tıkanmasın ve stabil bir
şekilde devam edebilsin.”

Akkaya: ”Bitcoin’in Yükselip Düşmesi, Tama-
men Spekülatif Konuşmalara ve Talebe Bağlı” 

“Bitcoin işlemlerini denetleyen hiçbir kurum
yok aslında. Bu kripto paraların değerini hiçbir
kurum belirlemiyor. Bunların arkasında hiçbir ülke
veya merkez bankası yok. Bunların değerini be-
lirleyen tamamen alıcıların çokluğu ve ürünün
azlığı. Demand-supply dediğimiz arz talep meselesi
az bir miktar ürün var ama bunu talep edenlerin
sayısı çok olduğu için bu değer katlayarak gidiyor.
Değer verilen kişilerin yani bu teknolojik alanlarda
veya ülke liderlerinin söylemlerine göre de bu para
artıp azalabiliyor. X bir kişi çıkıp da bitcoin değeri 1
yıl sonra sıfır olacak derse; şu andan itibaren
düşmeye başlar veya bitcoin gelecekte şurada
kullanılacak dese; bu sefer de aynı oranda yükselir.
Tamamen spekülatif konuşmalara ve talebe bağlı.”

Akkaya: “Bitcoin Bütün İşlemlerimizi
Gerçekleştirebileceğimiz Bir Durumda Değil”

“Şu anda elinizde bitcoin olsa bununla
yapacağınız şeyler sınırlıdır. Gidip bir markete bir
ekmek alamazsınız veya bir araba alamazsınız.
Ancak, Paypal son zamanlarda bitcoin ile alışveriş
yapılmasına izin verdi. Yani para transferlerinde
kullanabiliyorsunuz. Bazı şirketlerin şu sebepten
dolayı, şirket sahiplerinin bitcoin ile yatırım yapma
isteklerinden dolayı bitcoin bazı şirketler tarafından
para olarak kabul ediliyor ama bunun sayısı çok az.
Bitcoin bütün işlemlerimizi gerçekleştirebileceğimiz

bir durumda değil.”
Akkaya: “Bitcoin, Siz Kullandığınız ve Talep

Ettiğiniz Sürece Değer Kazanacaktır”
“Bitcoin’e kısa vadede belki yatırım mantıklı

olabilir ama, her suni olan şeyde olduğu gibi, bu
sanal ortamda oluşturulmuş bir değer. Bunu siz
kullandığınız ve talep ettiğiniz sürece değeri
artacaktır. Siz bir yatırımcı olarak yüzlerce veya bin-
lerce Bitcoin aldıysanız, bunun size yükseleceğini
yada düşeceğini yada sıfır olmayacağını kimse
garanti edemez. Bitcoin 2008 yılında başladı ama o
yıllarda çok önemsizdi. 2010 yılında binlerce bit-
coin karşılığında 2 tane pizza alınmıştı. Bugün 1 Bit-
coin yaklaşık 20 bin dolar civarlarına tırmanmakta.
Bu ani yükselişin; günün sonunda aynı şekilde
düşmeyeceğini kimse garanti edemez. Kullanım
alanları, bunu destekleyen ülkeler artmazsa eğer,
belli bir noktadan sonra yatırımcı farklı bir noktaya
kayar ve bunları elinden çıkarmaya çalışır. O zaman
değerinin aşırı bir düşüşe geçeceğini tahmin ediyo-
rum.”

Akkaya, “Bitcoin, Para Olarak Çok Güvenlidir”
“Bitcoin, para olarak çok güvenlidir, sizin bu

sistemi kırıp oradan bir işlemi silmek için yada
düzenlemek için sırasıyla bütün blocklarda
değişiklik yapmanız gerekir ki; bu günümüz bilgisa-
yar teknolojisiyle imkansızdır ve quantum se-
viyesinde bilgisayarlar gerekir. Ancak, sizin
bilgisayarınıza bir virüs saldırısı olup; kullanıcı
adınızı ve şifrenizi bir kullanıcı hatası sonucu sizden
alırlarsa veya siz unutursanız, o durumlarda çok
tehlikelidir. Çünkü “ben şifremi unuttum bana
yenisini ver” diyeceğiniz hiçbir muhatabınız yok.”
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Doç. Dr. Akkaya, bitcoin ile ilgili
önemli açıklamalarda bulundu



Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) tarafından
İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi’nin kabul
edilişinin 69. yıl dönümü nedeniyle ‘Demokrasi ve
İnsan Hakları’ konulu panel düzenlendi.

Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) tarafından
İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi’nin kabul
edilişinin 69. yıl dönümü nedeniyle ‘Demokrasi ve
İnsan Hakları’ konulu panel düzenlendi.

Moderatörlüğünü GAÜ Öğretim Üyesi Yrd.
Doç. Dr. Ümmü Altan Bayraktar’ın yaptığı panele,
konuşmacı olarak GAÜ Hukuk Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Meltem Dikmen Caniklioğlu, GAÜ
Mimarlık Tasarım ve Güzel Sanatlar Fakültesi
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Hossein Sadri ve Siyasal Bil-
imler Fakültesi Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi
Bölüm Başkanı Öğretim Görevlisi Dr. Cemaliye
Beysoylu katıldı. 15 Aralık Cuma günü GAÜ
Milenyum Senato Kongre Merkezi’de düzenlenen
panel, öğretim elemanları ve öğrencilerin yoğun
katılımıyla gerçekleşti.

Panelin açılışında konuşan Bayraktar, insanın
onuru, saygınlığı ve özgürlüğü için vazgeçilemez
haklar olarak tanımlanmakta olan insan haklarının
dünya gündeminde önemli bir yer tuttuğunu ve
1700’lü yıllardan itibaren de evrensel bir insan
hakları kültürünün amaçlandığı insan haklarıyla il-
gili birçok uluslararası belge oluşturulduğunu ancak
arzu edilen evrensel insan hakları kültürüne
ulaşmada ciddi sorunlar bulunduğunu söyledi.

Bunun en önemli nedenlerinden birisinin insan
haklarının sözleşmelerden öteye gidememesi ve in-
sanlar tarafından içselleştirilememesi olduğunu
ifade eden Bayraktar, ‘Kuşkusuz insan hakları
sorunları çoğu zaman hukuk sorunları olarak
karşımıza çıkmakta, insan haklarının korunması da
en temelde hukuksal düzenlemelerle mümkün
olmaktadır. Buna karşılık, insan haklarının yalnız bir
hukuk sorunu olarak görülmesi, insan hakları
kavramının belirlenmesinden insan haklarının
korunmasına kadar birçok güçlüğü de beraberinde
getirmektedir. İnsan hakları sorunu bir hukuk
sorunu olduğu kadar, belki ondan da önce, bir
felsefe sorunu, bir etik sorun, bir siyaset
sorunudur.’ dedi.

Hukuki açıdan insan hakları konusunda çok
önemli değerlendirmelerde bulunan GAÜ Hukuk
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Meltem Dikmen
Caniklioğlu, demokrasi ve insan hakları
kavramlarının birbirlerine çok yakın ve genellikle
doğrudan bağlantılı olduğunu, bir siyasal rejim
olarak demokrasinin insan haklarının
gerçekleştirildiği düzeni temsil ettiğini, bu
çerçevede demokratik bir toplumun varoluş
amacının da insanların eşit haklara sahip özgür
yurttaşlar olarak güvenlik ve adalet içinde
yaşamalarını sağlamak olduğunu vurgularken;
‘Demokrasi bir yaşam felsefesi, akla bilgiye
değerlerle beslenen erdeme dayalı yüksek

standartlı bir insan ilişkileri üslubu olarak
tanımlanmalıdır. Demokrasiyi bu şekilde
görmediğimiz sürece insan haklarıyla ne kadar yan
yana getirmeye çalışırsak çalışalım olumlu bir görüş
elde edemeyiz.’ dedi.

Demokrasi ve İnsan Haklarının Mekansal
Sorunsalı üzerine konuşma yapan Doç. Dr. Hossein
Sadri, insan haklarının hukuk ve siyasetle olan
bağının yanında mimarlıkla, yaşam alanlarıyla de il-
gili olduğu konusunun önemine değindi.
Konuşmasında insanın yaşamı başta olmak üzere,
sağlığını, yaşayabilirliğini ve güvenliğini sağlayacak
olan mekanların belirli kriterler içerisinde
oluşturulması gerekliliğine dikkat çeken Sadri,
günümüzde iktidar-güç ilişkileri içerisinde insan
hayatının mekansal sorunlarını değerlendirirken;
en temel ihtiyaçlardan olan gıdaların sağlıklı
mekanlarda üretilmesi konusu ile ilgili sorunlara
değindi. ‘Kentleşme, iktidarların her zaman en
önemli argümanlarından kontrol
mekanizmalarından biridir. Kentleşmeyi bizim
yararımıza olacak şekilde çevirmemiz gerekir. Yani,
bizi kontrol etmenin o kadar da rahat olmayacağı
bir sisteme dönüşmemiz lazım. Bu insan hakları ile
mümkün olacaktır.’ dedi.

Panel kapsamında, ‘Feminist dünya görüşüne
sahip bir birey olarak, defalarca karşılaştığım bir
soruya cevap vermeye karar verdim. Kadın hakları
dediğimiz konsept ve mücadeleye neden gerek
vardır? Zaten evrensel insan hakları herkese eşit
haklar sağlamak için değil midir? Bir diğer deyişle
Feminist hareketin yürüttüğü mücadelenin adı
neden insan hakları mücadelesi değil de kadın
hakları mücadelesidir?’diyerek konuşmasına
başlayan Dr. Cemaliye Beysoylu, İnsan Hakları
Evrensel Beyannamesi’nin kabulundan bu yana
tam 69 yıl geçmesine rağmen halen bütün
insanların haklara eşit erişiminin
sağlanabilmesinde ciddi farklılıklar olduğunu ve
yaşadığımız dünya ve coğrafyamızda nüfusun
neredeyse yarısına yakını kadın olmasına rağmen;
haklara erişimde hala geçerliliğini koruyan en
çarpıcı eşitsizliğin cinsiyet eşitsizliği olduğunu ifade
etti. KKTC’de Kadınların Yaşam Hakkı konusunu
araştırma verileri ile değerlendiren Beysoylu,
‘Kadın hakları Hareketi ve Feminist Hareket’in
bahsettiği, kadınların üstünlüğü ya da kadınların
toplumda daha ayrıcalıklı hale getirilmesi değildir.
Kadın Hakları, kadınların toplumsal cinsiyet rolleri
dolayısıyla mahrum bırakıldıkları eşit haklara
erişebilmeleri için ek önlemler
geliştirmektir.’şeklinde konuştu.

Panel katılımcılardan gelen soruların
cevaplanmasıyla son buldu.
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GAÜ’de Demokrasi ve 
İnsan Hakları paneli
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The American Future

Girne Amerikan Üniversitesi (GAU) Okullar
grubuna bağlı Lefkoşa – Güzelyurt anayolu üz-
erinde bulunan The American Future Elementary
School geçtiğimiz günlerde 1.sınıf öğrencileri için
özel  bir Okuma Bayramı düzenledi.

2017-2018 eğitim öğretim yılına başarılarla
başlayan ve 1.sınıf öğrencilerini ilk günden hızlı bir
çalışma programına tutan Future American idaresi,
düzenlenen gecede bu çalışmasının meyvesini
topladı. Okuma Bayramı programında Türkçe’nin
yanında İngilizce ve Fransızca gösteriler de yer aldı.
Koronun okuduğu şarkıların yanında sayılar, sesli
harfler ve meslekler gibi birçok farklı alanlarda gös-
teriler ve okumalar yapıldı. 

Öğrencilerin; eğitim yıllarının ilk adımları olan
ilkokulun ilk yılının güzel bir organizasyon ile
taçlandığı gecede, öğrenciler, dönem başından
itibaren gösterdikleri çabalarının sonucunu, aileri
ve öğretmenlerine sergileme fırsatı yakaladı.

The American Future Elementary School
Müdüresi Sevim Kayıkçı günün anlam ve önemini
belirten konuşmasında ise şunlar belirtti; 

“Bugün çocuklarımızın bayramı, bugün onların
ve heyecanlarını paylaştığımız bizlerin en özel
gecesi. Tıpkı kozaların kelebeğe dönüşmesi gibi mu-
cizevi bir güçle çocuklarımızın çalıştığını ve ileride
de çok başarılı birer yurttaş olacaklarına inancım
sonsuz” dedi.

Elementary School’da
okuma sevinci
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Girne Amerikan Üniversitesi (GAU) Okullar
Grubuna Bağlı Lefkoşa – Güzelyurt anayolu üz-
erinde bulunan The American Future College,
altıncı sınıf öğrencisi Turgay Hıdıroğlı , aralık ayında
düzenlenen Yusuf Yönlüer’i Anma Turnuvasında 12
yaş kategorisi  şampiyonu oldu.

Kuzey Kıbrıs Tenis Federasyonu tarafından
düzenlenen turnuvada GoldenTulıp otelde yapılan
ödül töreninde, Future College öğrencisi Hıdıroğlu
plaketini aldı.

The American Future
College tenisteki
başarısını
sürdürüyor

Girne Amerikan Üniversitesi (GAÜ) Okulla Gu-
rubu bünyesinde eğitim veren The American
Nusery School, erken yaşta verdiği dil eğitimleri ile
fark yaratıyor.

The American Nursery School Müdürü Binnur
Saymaz, vermiş oldukları dil eğitimi ile ilgili yapmış
olduğu açıklamasına, çağımızda, yabancı dil bil-
menin meslek seçiminin bile önüne geçmiş
olduğunu belirterek, yabancı dil eğitiminin artık
erken yaşlarda başlanmakta olduğunu bildirdi. Say-
maz açıklamasının devamında ise şunlara değindi;

“Yapılan araştırmalara da bakıldığında erken
yaşta başlanan yabancı dil eğitimi çocuğun hem
anadilini daha iyi anlamasını ve kavramasını
sağlıyor, hem de çocuk öğrendiği yabancı dilin
temel prensiplerini daha iyi algılıyor. Aynı zamanda
ilerleyen yaşlarda ikinci hatta üçüncü bir yabancı
dili öğrenmesi daha da kolaylaşıyor. Aileleler ise bu
konuda daha bilinçli ve çocuklarının erken yaşta
yabancı dil eğitimine başlamaları için özenle
araştırma ve seçimler yapıyorlar.

The American Nursery School olarak uzun
yıllar bu konu üzerinde, dünyada yapılan
araştırmaları da takip ederek program geliştirme

çalışmaları yapıp uluslararası standartlarda pro-
gramlar oluşturduk. Bu programlar tamamen
çocukların yaş ve gelişim düzeylerine göre
hazırlanmış aynı zamanda çocukların ana dillerini
de destekleyici nitelikte. Yabancı dil eğitiminde
başarılı olmamızın nedeni yabancı eğitmenlerle
programlarımızı en ilgi çekici şekilde uygulamamız
ve 2 yaştan itibaren farkındalık yaratabilmemiz
olmuştur.

Hedefimiz iki yaşında henüz konuşmayı bile
bilmeyen çocuklarımıza okulumuzdan mezun ed-
erken; hem anadillerini, hem İngilizce’yi, hem de
üçüncü dil olarak verdiğimiz Fransızca’yı yani 3
dilde aktif olarak anlayabilir ve konuşabilir duruma
getirebilmek. Yıllardır uyguladığımız
programlarımız sayesinde verdiğimiz temel alt yapı
ile ilkokul çağına gelen çocuklarımız hiç sıkıntı
çekmeden İngilizce ve Fransızca derslerinde
akademik olarak başarılar gösteriyorlar. Anlama ve
konuşmanın yanında okuma yazma ve matematik
gibi becerilerin de ingilizce olarak verilmesi kısacası
tam gün uygulanan ingilizce eğitimimiz sayesinde
hem ailelerimizin beklentilerine hem de kendi
hedeflerimize kolaylıkla ulaşabiliyoruz” dedi.

Binnur Saymaz: “İngilizce
eğitimde fark yaratıyoruz”


